
ProtokoN Nr 69/16
posiedzenia Zarzqdu Powiatu Minskiego

w dniu 14 listopada 2016 r.

W posiedzeniu uczestniczyli:

Starosta - Antoni Janf arazynski
Wicestarosta - Krzysztof Plochocki

czton kowie Zarz4du: t-u klasz Bog ucki
Piotr Wieczorek
Marek Pachnik

oraz: Teresa Bqk - Skarltnik Powiatu
Artur Wigckowski - dyr. SPZOZ w Minsku Maz. \
Czeslaw Mazek - z:.-ca dyr. SPZOZ w Minsku Maz.
Agnieszka Chojecka-Zaperly - gl. ksiqgowa SPZOZ w Minsku Maz.
lwona Warszawska-Lulko - nacz..Wydz. Architektury i Budownictwa
Stanislaw Smater - nacz. Wydz. Srodowiska i Rolnictwa
Wojciech Osinski - nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomo6ciami

Porzqdek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia.
2 Przyjgcie porzqdku obrad.
3 lnformacla o dzialalnosci Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia
4 Podjqcie uchwaly w sprawie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu

Minskiego na lata 2017-2024 (Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk)
5. Podjgcie uchwaly w sprawie projektu uchwaly budzetowej na 2017 rok (Skarbnik

Powiatu - Teresa Bqk)
6 Przedstawienie inforrnacji z wykonania planu finansowego SPZOZ w Minsku Maz za

lll kwartaly 2016 r. (dyr. SPZOZ w Mirisku Maz. - Adur Wiqckowski)
7. Zaopiniowanie projektu Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Minsk

Mazowiecki do rokur 2025 (nacz Wydzialu Architektury i Budownictwa - lwona
Warszawska-Lulko)

B. Uzgodnienie projektut zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego
Miasta Kaluszyn w obszarze B (nacz. Wydzialu Architektury i Budownictwa - lwona
Warszawska-Lulko)

9. Podjgcie uchwaly w sprawie wyraZenia opinii dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla gminy Ceglow na lata 2016-2019 z perspektywq na lata 2020-2023"
(nacz Wydz. Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater)

'10 Podjgcie uchwaly w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi Powiatowego
Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Mazowieckim do podejmowania wszelkich
czynnoSci zwiqzanychzrealizacjqw latach 2016-2018 projektu pozakonkursowego pn

, Czas na zmiany" wspotfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu
Spotecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Wojewodztwa
Mazowieckiego na lata 2014-2020 (dyr. PCPR - Janusz Zdzieborski)

11 Podjqcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu
,,Powiatowej Strategii Rozwiqzywania Problemow Spolecznych Powiatu Minskiego na
lata 2017-2022" (dyr. PCPR - Janusz Zdzieborski)

12. Podjgcie uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu
,,Powiatowego Programu Dzialania na Rzecz Osob Niepetnosprawnych Powiatu
Minskiego na lata 2017-2022" (dyr PCPR - Janusz Zdzieborski)



Ad.1

Podjgcie uchwaly w sprawie przeprowadzeniia konsultacji dotyczqcych projektu
,,Powiatowego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar
Przemocy w Rodzinie Powiatu Minskiego na lata 2017-2022" (dyr pcpR - Janusz
Zdzieborski)
Podjqcie uchwaly w sprawie przekazania w drodze darowizny Gminie Dobre
nieruchomosci poloz,cnej w Sqchocinie (nacz. Wydz. Gospodarki Nieruchomosciami -
Wojciech Osinski)
Podjgcie uchwaly zmieniajqcej uchwalq w sprawie zasad gospodarowania skladnikami
majqtku ruchomego w Starostwie Powiatowym i w powiatowych jednostkach
organizacyjnych.
Sprawy roZne.
Zamknigcie posiedzenia.

Starosta - Antoni JanTarczynski otworzyl posiedzenie.

Ad.2
Starosta - Antoni Jan Tarczynski przedstawil porzqdek posiedzenia, ktory

zostal przyjqty jednoglosnie (nieobecny p t_, Bogucki)

Ad. 3

Starosta - Antoni JanTarczynski poinformowat o nastgpujqcych sprawach:
- skierowane zostalo pir;mo o ponowne rozpatrz-enie sprawy dotyczqcej zwrotu
subwencji oswiatowel za 2012 r.
- dyrektor Zespolu Szkol Ekonomicznych poinformowala, 2e uczen lV klasy liceum
plastycznego otrzymat stypendium Ministra Kultury i Dziedzictwa Narodowego,
- w SPZOZ odbyto siq spotkanie z ministrem - H. Kowalczykiem i senator M. Koc,
- uczestniczyl w uroczystoSciach z oka4i Swiqta NiepodlegloSci,
- uczestniczylw finale Konkursu Patriotycznego w Mrozach.

Wicestarosta - KrzYsztof Ptochocki poinformowal o nastgpujqcej sprawie:
- uczestniczyl w uroczystoSciach wmurowania kamienia wqgielnego pod budowq
Muzeum Jozefa Pilsudskiego w Sulejowku (otwarcie planowane jest na poczqtek
2018 r.).

Ad.4
Starosta - Antoni ,Jan f arczynski powiedzial, 2e do przekazanego czlonkom

zarzqdu materialu wprowadzono zmiany w zalqczniku inwestycyjnym tj.:
- wprowadzono zadanie drogowe dot. ul. 3 Maja w Halinowie kwota 1,5 mln zl,
- zadanie dot, wykonaniet dokumentacji na przebudowq drogi Stanislawow-Mlqcin-
Kamionka wraz z budowq chodnika w m. Sokole (50.000 zt),
- wykreslono zadanie dot. wykonania instalacji elektrycznej zewngtrznej w ZSZ Nr 2
(50.000 zl),
- wykreslono zadanie dot. wykonania elewacji budynku Kppsp,
- wykreSlono zadanie dot. drogi w Latowiczu,
- zmieniona zoslala kwota wpisana na tunel w Sulejowku na kwotq 30O.0OO zt,
- na inwestycjq w szpitalu wpisana zostala kwota 3,5 mln zl (liczqc, ze bgdziemy mogli
ubiegac sig o srodki, jak w roku biezqcym).
Starosta powiedziat, ze wynik finansowy to strata w kwocie 5.788.908 zl, a ponadto
kredyty i po2yczki w wysol<osci 5.161 .000 zl, co daje lqcznie kwotq 10.950.000 zt

Skarbnik Powiatu Teresa Bqk powiedziala, 2e w uchwale w sprawte
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017-'2024 sq upowaznienia ZarzEdu
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Powiatu do zaciqgania zobowiqzan zwiqzanych z realizaqq przedsigwziqc ujgtych
w zalqczniku nr 2 i z Iytulu umow, ktorych realizacja w roku budzetowym i w latach
nastqpnych jest niezbgdna do zapewnienia ciqgloSci, w roku 2017 limit okreSlony na
15 mln zl. Zawarle zostalo upowaznienie dla Zarzqdu do przekazywania kierownikom
jednostek budzetowych uprawnien do zaciqgania zobowiqzan.
Skarbnik Powiatu wyjasnila, ze Wieloletnia Prognoza Finansowa opiera sig na
dlugoterminowej prognozie nadwyzki operacyjnej, ktora obrazuje zdolno6c obslugi
zobowiqzan oraz mozliwo5ci samodzielnego finansowania przedsiqwziqc.
Sporzqdzona prognoza obejmuje lata 2017-2024 tj okres w jakim splacane bedE
zaciqgniqte orcz planowane do zaciqgniqcia zobowiqzania. Zaciqgniqty w roku 2016
kredyt bankowy sptacany bgdzie w ratach rocznych do 2024 r
Dodala, ze zgodnie zart.229 ustawy o finansach publicznych WPF musi byc zgodna
w zakresie wyniku, przychodow i rozchodow i dlugu z budzetem jednostki. Prognozq
dla lat 2018-2024 oparlo na szacunku PKB i inflacji zawartym przez Ministra Rozwoju
i Finansow w ,,Wytycznych dotyczqcych zalolen makroekonomicznych na potrzeby
wieloletnich prognoz finansowych jednostek samorzqdu terytorialnego"
z 5 pa2dziernika 2016 r. Przyjgto dochody z tytulu udzialu we wplywach z podatku
dochodowego od osob fizycznych oraz z subwencji ogolnej zgodnie z informacjami
otrzymanymi od Ministra.
Dochody lqcznie stanowiq kwotq 129783938 zl, a wydatki 135.572.846 zl, wynik
budzetu (deficyt) w kwocie 5.788 908 zt, Rozchody to kwota 5.161 .092,28 zt, co daje
lqcznie kredyt w wysokosci 10.950.000 zt rozlo\ony na 7 raI do roku 2024 (splata
pierwszej raty w 2017 r. w wysokosci 750.000 zl), koszt kredytu 1.344.000 zt, a odsetki
od wszystkich kredytow stanowiq kwotg 3.300.000 zl.

Nastqpnie odczytany zostal projekt uchwaNy w sprawie projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Minskiego na lata 2017-2024; przeprowadzono
gtosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly czlonkowie Zarzqdu glosowali
nastqpujqco:

- Starosta - Antoni Janf arczynski - za podjgciem uchwaly,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - t-ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjqciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marerk Pachnik - za podjqciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych siq nie bylo.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNg Nr 440/16 w sprawie projektu Wieloletniej
Prognozy Finansowej Powiatu Minskiego na lata2017-2024.

Ad. 5
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly w sprawie projektu

uchwaly budzetowej na 2017 rok. WyjaSnila, ze dochody zaplanowano w kwocie
129.783.938 zl, w tym biezqce - 125.520.284 zN i majqtkowe - 4.263.654 zl. Wydatki
zaplanowano w kwocie 135.572.846 zl, w tym biezqce - 115.691 .903 zl i majqtkowe -'19 880.943 zt. Deficyt budzetu to kwota 5.788 908 zl i splata zadluaenia z lat ubieglych
z tytutu kredytow bankowych 5.070 000 zl orazpo2yczek z WFOS|GW 91 .0g2,28 zl
zostanie sfinansowany przychodami z zaciqgnigtego kredytu w kwocie
10.950.000,28 zl. Szacunek dochodow budzetu powiatu na 2017 r. jest wy2szy
o 1.253.859 zl od przewidywanego wykonania dochodow w 2016 r tj o 0,98%.
Rozchody budzetu ustalone zostaly w kwocie 5.16'1 .092,28 zl, z tytutu splaty
otrzymanych po2yczek w kwocie 91.092,28 zl i sptaty kredytow w kwocie 5.070.000 zl.



Ustala siq rowniez limit zobowiqzan z tytulu kredytow zaciqganych na sfinansowanie
przejsciowego deficytu budzetu w kwocie 8 mln zt. Ponadto ustala siq limit zobowiqzan
z tytulu kredytow zaciqganych na sfinansowanie planowanego deficytu budietu
w kwocie 5.788.908 zt
Kolejno wyjasnita, ze ustala siq limit zobowiqzan z tytutu kredytow zaciqganych na
sptatq wczeSniej zaciqgnigtych zobowiqzan z tytulu kredytow i pozyczek -
5.161 .092,28 zl.
Dodala, 2e rezerwa ogolna zaplanowana zostala w wysokosci 2g5.000 zl, a rezerwa
celowa w wysokoSci 205 (100 zt

Skarbnik Powiatu wyjasnifa, 2e w uchwale jest rowniez upowaznienie dla
Zarzqdu Powiatu do zar:iqgania kredytow do wysoko6ci poszczegolnych limitow
zobowiqzan oraz upowaznienie do dokonywania zmian w planie wydatkow miqdzy
rozdzialami i paragrafamiw ramach dzialu, polegajqcych na zmianach planu wydatkow
na uposazenia i wynagrorJzenia ze stosunku pracy, zmianach w planie wydatkow na
zadania inwestycyjne, z wyjqtkiem wprowadzenia nowego zadania lub zlikwidowania
istniejqcego zadania inwestycyjnego. Upowaznienie do lokowania wolnych srodkow
budzetowych na rachunk.ach bankowych w innych bankach niz bank prowadzqcy
obslugq budzetu Powiatu.
Dodala, 2e zapisana zclstala mozliwoSc lokowania wolnych Srodkow w innych
bankach, niz bank prowaclzqcy obstugq budzetu.

Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
czlon kowie Zarzqdu glosowali nastgpujqco.
- Starosta - Antoni JanTiarczynski - za podjgciem uchwaty,
- Wicestarosta - Krzysztof Plochocki - za podjgciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - t_ukasz Bogucki - za podjqciem uchwaly,
- Czlonek Zarzqdu - Piotr Wieczorek - za podjgciem uchwaty,
- Czlonek Zarzqdu - Marek Pachnik - za podjgciem uchwaly,
Glosow przeciwnych iwstrzymujqcych sig nie byto.

Zarzqd Powiatu podjql uchwaNq Nr 441116 w sprawie projektu uchwaNy
bud2etowej na 2017 rok.

Ad. 6

Glowna ksiqgowa SPZOZ Agnieszka Chojecka-Zaperly przedstawila
informacjg o przebiegu wykonania planu finansowego SPZOZ za lll kwartaly 2016 r..
- przychody ze sprzedazy wykonane zostaly w 73,ggo/o,
- leczenie szpitalne - 23.678.153 zl (z NFZ nie ma w pelni wykonanego kontraktu
w neonatologii iginekologii i poloznictwie ok. 200.000 zlmniejsze wykonanie kontraktu,
pomlmo, 2e sE nadwyklonania. Przesunigcia i nadwykonania stanowiq kwotg
2.769.697 ,33 zt (po uzyskaniu zgody prezesa NFZ zosta nq zaliczone do przychodow
lV kwartatu 2016 r.)
- amortyzacja wykonana w 70o/o,
- zu2ycie materiatow i energii wykonane w 76o/o,
- koszty finansowe kwota :33.500 zl
- uslugi obce na poziomie 78oh
- wynik finansowy+amorlyzacja to kwota 1.181.283,52 zl
- wynagrodzenia wykonane w 76,72oh
- ubezpieczenia spoleczne wykonane w70,95%,
- wartoSc sprzedanych towarow i materiatow - 56%
- przychody z dotacji wykonane w 75oh,



- przychody lqcznie stanowiq kwotq 40 379.344,79 zl
- stan Srodkow pienigznyc;h na dzien 30 wrzesnia br. - 6.814.167 ,86 zr.
Wyjasnila, ze jednostka rrie utracita plynnoSci finansowej Od stycznia do wrzesnia
dokonano zakupow inwestycyjnych na poziomie 3.187.944,50 zl. Budowa obiektu
z blokiem operacyjnym -. na dzien 30 wrzeSnia br. zafakturowane 2.767.536,44 zl.
modernizacja przychodni 276.029,25 zl, budowa rozdzielni elektrycznej
-71.258,21 zl.

Starosta - Antoni Jan Tarczynski zwrocil siq z pytaniem jakie sq szanse, ze
wynik finansowy ulegnie ploprawie tzn. nie bqdzie przekraczal amorlyzacji

Dyrektor SPZOZ- Artur Wigckowski powiedzial,2e bqdzie to trudne i potrzebna
jest interwencja centrali NFZ. Wyja6nil, 2e w sqsiednich szpitalach jest podobna
sytuacja. Ponadto wyjasnil, ze nie zaplacone zostaly Swiadczenia OIT i na pediatrii
Zlikwidowane zostaly No2ka na korytarzach,w samym szpitalu nadwykonania stanowiq
kwotg 2,3 mln zl. Stwierdzil,2ejedynym rozwiqzaniem jest ograniczenie przyjmowania
pacjentow albo powazne rrgraniczenie przyjmowania pacjentow.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocila siq z pytaniem jakie sq przyczyny
przekroczenia wska2nikow w kosztach tj m in. w uslugach obcych i wynagrodzeniach.

Dyrektor SPZOZ w Minsku Maz. powiedzial, 2e przekroczenia
w wynagrodzeniach wynikajq m.in. z tego, ze na oddziale wewngtrznym i oddziale
chirurgicznym zatrudnieni zostali nowi lekarze, natomiast w uslugach obcych
przekroczenia wynikajq z konieczno6ci zlecania transportu oraz wchodzq w to
kontrakty lekarzy.

Wicestarosta Krzyszlof Plochocki powiedzial, 2e priorytetem jest
zabezpieczenie ciqglosci Xeczenia. Zwrocil uwagQ, na koniecznosc kontroli dyscypliny
pracy wsrod lekarzy. Ponadto konieczne jest zoptymalizowanie struktury w czqsci
niemedycznej i zmniejszenie koszt6w.

Dyrektor SPZOZ powiedzial,2ew dniu 12listopada br odbyto sig przelqczenie
budynku szpitala zwiqzane zasilaniem w energig elektrycznq, budynki podlqczone byty
do 4 agregatow, catoSc przelqczania tnvata od 7.30 do godz. 16.00. O catej sytuacji
powiadomione bylo Wydziat Zarzqdzania Kryzysowego, pogotowie, sIra| poaarna,
policja

P. Czeslaw Mazek. wyjasnil, ze jest przebudowana rozdzielnia glowna przy
agregacie, przylqcze podtqczone do starej czqsci stacji trafo. Dodal, Ze przy
przebudowie stacji trafo, ktore bgdzie realizowane przez PGE w grudniu, nie bgdzie
1u2 przerwy w dostawie prqdu.

Z- ca dy r ekto ra S PZO Z p owiedzial, 2e p rzyg otowywa n e j est wstq p n ie zgf osze n ie
do Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego. Wstqpne sprawdzenie przez
PINB odbqdzie siq 6-7 grudnia br., a wczesniej zostanie sprawdzone przez sIra2
po2arnq. Dodal, 2e wykonawca powiedzial, 2e maksymalnie do 5 grudnia br.
inwestycje fizycznie zostanie zakonczona, a ostateczny odbior bqdzie 15 grudnia br.

Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk zwrocita siq z pytaniem, czy jest juz umowa
dotacji.

P. CzesNaw Mazek powiedzial, 2e nie ma leszcze informacji kiedy bgdzie umowa
z wojewodq o dofinansowilnie. Dodal, ze nie mozemy placic dopoki nie bqdzie umowy
z wojewodq.

Skarbnik Powiatu powiedziala, 2e 28 listopada br. musimy wiedziec co dalej
z inwestycjq w szpitalu, bo musimy podjqc decyzjq odnosnie ostatniej transzy kredytu,
czy we2miemy 3 mln zl.

Starosta zaprosil dyrekcjg SPZOZ na posiedzenie Zarzqdu w dniu 28 listopada
br. na godz. 9.30.



Ad. 7
Naczelnik Wydziatu Architektury i Budownictwa - lwona Warszawska - Lulko

powiedziala, 2e z wnioskiem z dnia 19 sierpnia br. wystqpiono do burmistrza Miasta
Minsk Mazowiecki o umieszczenie i uwzglgdnienie w Programie Rewitalizacji dla
Miasta Minsk Mazowiecki 6 przedsigwzigc tj :

1) Przebudowy drogi powiatowej nr 2227W ul. przemysfowa,
2) Przebudowa mostu na ul. Budowlanel
3) Budowa boiska sportowegoprzy Zespole Szkol im. M. skNodowskiei-curie,
4) Rozbudowa centrum Ksztafcenia zawodowego i Ustawicznego
5) Utwardzenie dzialki budowlanej przy Zespole Szkol Nr 1

6) Budowa Domu Dziecka.
Wyjasnila, 2e na podsterwie przedlo2onego projektu stwierdzila, 2e wszystkie te
inwestycje zostaly umieszczone w programie, ale wystqpily drobne omylki pisarskie,
ktore zostaly zgloszone, ale nie zostaly wpisane. Zaproponowala uzgodnic pozytywnie
zaopiniowa6 projekt Gminnego Programu Rewitalizacji dla Miasta Minsk Mazowiecki
z uwagamt:
- doprecyzowanie lokalizacji boiska przy ZS im. M. Sktodowskiej-Curie o ul. I pLM
,,Warszawa",
- poprawny numer dzialki ew. pod ul. Przemyslowq to 8068,
- dopisanie nr ew. dzialki 866/'1 (przy zadaniu dot. przebudowy mostu na
ul. Budowlanej),
- dopisanie nr ew. dzialki i356/1 6 (przy zadaniu dot. utwardzenia dzialki przy ZS Nr '1).

Zarzqd Powiatu pozytywnie zaopiniowal projekt Gminnego Programu
Rewitalizacji dla Miasta Minsk Mazowiecki z powylszymi uwagami.

Ad. 8

Naczelnik Wydzialu Architektury i Budownictwa - lwona Warszawska-Lulko
poinformowala, ze burmistrz KaNuszyna wystqpil z wnioskiem o uzgodnienie projektu
zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Kaluszyn.
Zmiana ta dotyczy zmiiany okreslajqcej minimalny spadek dachow dla terenu
zabudowy uslugowej lub rcbiektow produkcyjnych, sktadow, magazynow okreslonych
symbolem 2UP.
Dodata, ze powiat minski nie posiada na tym terenie nieruchomosci i zaproponowara
uzgodnic pozytywnie.

Zarzqd Powiatu r-rzgodnil pozytywnie projekt zmiany miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego Miasta Katuszyn w obszarze B.

Ad. 9

Naczelnik Wydziatur Srodowiska i Rolnictwa - Stanislaw Smater powiedzial, ze
wojt Gminy Ceglow wystqpil o wyrazenie opinii nt. projektu ,,Programu Ochrony
Srodowiska dla gminy Ceglow na lata 2016-2019 z perspektywq na lata 2020-2023';,
Wyjasnit, ze projekt zostal przeanalizowany przez pracownikow Wydzialu i wszelkie
zgloszone uwagi zostaty na biezqco poprawione. Dodal, ze projekt zostal opracowany
zgodnie z wymogami art. 17 ustawy Prawo ochrony Srodowiska.
Nastqpnie odczytal projekt uchwaly w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej projektu
,,Programu Ochrony Srodowiska dla gminy Ceglow na lata 2016-2019 z perspektywq
na lata 2020-2023"; przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly
Zarzqd Powiatu opowiedziat sig jednoglosnre.



Zarzqd Powiatu podjqt uchwale Nr 442116 w sprawie wyra2enia opinii
dotyczqcej projektu ,,Programu Ochrony Srodowiska dla gminy begNow na lata
2016-2019 z perspektywq na lata 2020-2023".

Ad. 10
Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku Maz. - Janusz

Zdzieborski odczytat projekt uchwaty w sprawie udzielenia upowaznienia Dyrektorowi
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Mirisku Mazowieckim do podejmowania
wszelkich czynnosci zwiqzanych z realizacjq w latach 2016-2018 projektu
pozakonkursowego pn. ,,Czas na zmiany" wspolfinansowanego ze srodkow
Europejskiego Funduszu Spolecznego w ramach Regionalnego Programu
Operacyjnego Wojewodztwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. Nastgpnie
przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu
opowiedzial sig jednoglosnie (nieobecny p. Marek Pachnik).

Zarzqd Powiatu podjqt uchwalg Nr 443116 w sprawie udzielenia
upowa2nienia Dyrektorowi Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Minsku
Mazowieckim do podejnrowania wszelkich czynnoSci zwi4zanych z realizacjq w
f atach 2016-20'18 projektu pozakonkursowego pn. ,,czas na zmiany"
wspolfinansowanego ze Srodkow Europejskiego Funduszu SpoNecznego
w ramach Reg ional nego Prog ram u Operacyj nego Wojew6dztwa Mazowieckiego
na fata 2014-2020.

Ad.11
Dyrektor PCPR - Janusz Zdzieborski powiedzial, 2e przygotowany zostat

projekt ,,Powiatowej Strategii Rozwiqzywania Problemow Spolecznych Powiatu
Minskiego na lata 2017-2022". Wyjasni{, 2e projekt powinien zosta6 poddany
konsultacjom spolecznym. W zwiqzku z powy2szym przygotowany zostat projekt
uchwaiy w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu ,,Powiatowej
Strategii Rozwiqzywania Problemow Spolecznych Powiatu Minskiego na lata 2017-
2022". Po odczytaniu projektu uchwaly przeprowadzono glosowanie, w ktorym za
podjqciem uchwaiy Zarzqd Powiatu opowiedziat siq jednoglosnie (nieobecny p. Marek
Pachnik)

Zarzqd Powiatu podjqt uchwaNg Nr 444116 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu ,,Powiatowej Strategii Rozwiqzywania
Probfem6w SpoNecznych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022',.

Ad. 12
Dyrektor PCPR w Minsku Maz. wyja5nil, ze poprzedni Powiatowy Program

Dzialania na Rzecz Osob Niepelnosprawnych obejmowaN lata 2OO7-2016, w zwiqzku
z Iym przygotowany zostal projekt ,,Powiatowego Programu Dziatania na Rzecz Osob
Niepelnosprawnych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022". Nastgpnie odczytal projekt
uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych projektu ,,Powiatowego
Programu Dzialania na Rzecz Osob Niepelnosprawnych Powiatu Minskiego na lata
2017-2022". Przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogtosnie (nieobecny p. Marek pachnik).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwaNg Nr 445116 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu ,,Powiatowego Programu DziaNania na Rzecz
Osob Niepelnosprawnych Powiatu Minskiego na lata 2017-2022,,.



Ad.13
P. Janusz Zdziebctrski wyjaSnil, i2 opracowany zostal projekt ,,Powiatowego

Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie Powiatu Minskiego na lata 2017-2022" i rownie2 nale|y przeprowadzic
konsultacje spoleczne.
Kolejno odczytal projekt uchwaly w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczqcych
projektu ,,Powiatowego Programu Przeciwdzialania Przemocy w Rodzinie i Ochrony
Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu Minskiego na lata 2017-2022"; przeprowaozono
glosowanie, w ktorym za podjqciem uchwaly Zarzqd Powiatu opowiedzial siQ
jednogtosnie (nieobecny p Marek Pachnik).

Zarzqd Powiatu podjql uchwalg Nr 446/16 w sprawie przeprowadzenia
konsultacji dotyczqcych projektu,,Powiatowego Programu Przeciwdziafania
Przemocy w Rodzinie i Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie Powiatu Minskiego
na fata 2017-2022".

Ad.14
Naczelnik Wydzialu Gospodarki NieruchomoSciami Wojciech Osiriski

przedstawit projekt uchwa,ly w sprawie przekazania w drodze darowizny Gminie Dobre
nieruchomosci polozonej w Sqchocinie. Wyjasnil, ze chodzi o dzialkq o nr ew. 9'111
o pow.421 mkw. na cel publiczny tj budowg iutrzymanie publicznych urzqdzen
sluzqcych do zaopatrzenia ludnosci w wodg.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaty Zarzqd
Powiatu opowiedziat siq jednogloSnie (nieobecny p. Marek Pachnik)

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 447116 w sprawie przekazania w drodze
darowizny Gminie Dobre nieruchomo6ci poNo2onej w Sqchocinie.

Ad,15
Skarbnik Powiatu - Teresa Bqk przedstawila projekt uchwaly zmieniajqcej

uchwalg w sprawie zasad gospodarowania skladnikami majqtku ruchomego
w Starostwie Powiatowyrr i w powiatowych jednostkach organizacyjnych. Wyjasnita,
2e zmiana dotyczy rzeczy znalezionych, ktorych wartosc rynkowa jest ponizej 100 zl
nie wprowadza sig do ewirlencji wyposaZenia pozostalych Srodkow trwatych.
Nastgpnie przeprowadzono glosowanie, w ktorym za podjgciem uchwaly Zarzqd
Powiatu opowiedziat sig jerdnoglo5nie (nieobecny p. Marek Pachnik).

Zarzqd Powiatu podjqN uchwalg Nr 448/16 zmieniajqcq uchwalg w sprawie
zasad gospodarowaniet skladnikami majqtku ruchomego w Starostwie
Powiatowym i w powiatowych jednostkach organizacyjnych.

Ad. 16
Naczelnik Wydzia{u Gospodarki Nieruchomosciami Wojciech Osihski

powiedzial, ze dyrektor Zespolu Szkol im. M. Sklodowskiej-Curie w Minsku Maz.
zgodnie z ustawq o gospodarce nieruchomo6ciami przeslala informacjg o zawartych
umowach o najmach powierzchni:
- pod automat spoZywczy 80 zllm-c (umowa na 1 rok),
- pod sklepik szkolny - 480 zllm-c (umowa na 3 lata),
- reklamg na ogrodzeniu - 40 zllm-c (umowa na 1 rok),
- reklamq na ogrodzeniu - 10 zllm-c (umowa na 1 rok),
- na zalgda sporlowe - 1O zllgodz.25 godzin miesiqcznie (umowa na 1 rok),



- reklamQ na ogrodzeniu --40 zllm-c ( umowa na 1 rok),
- reklamq na ogrodzeniu --40 zllm-c (umowa na 1 rok),
p, Wojciech Osirlski poinformowal,2e w dniu 14 lipca br. wptynglo pismo
z Nowych Osin o pokrycie kosztow (kwota 3,000 zt) napraw i zniszczen pzez drzewo
(wierzba), ktore przewrocito siq 25 czerwca br, m.in na ogrodzenie posesji, kojec dla
psa, 2S-letnie drzewa.

Wyjasnit, ze drzewo roslo na dziatce powiatowej nr ew. 218 w Osinach. Ponadto
powiedzial, 2e w dniu 24 sierpnia br. skierowano do p. pismo
o potwierdzenie stosownymi dowodami m,in. dokumentami potwierdzajqcymi wartosc
zniszczonych rzeczy, racftunkow poniesionych na ich naprawq.
Dodai, 2e rozmawial z radcami prawnymi, ktorzy stwierdzili, Ze w tym przypadku jest
odpowiedzialnoSc deliktowa z arl. 415KC, gdyz trudno m6wic, 2e byta tu wina
wlasciciela drzewa, PonarJto zlo2ony byl wniosek do wojta gminy o wyrazenie zgody
na wycinkg tego d rzewa,
Naczelnik Wydziatu powiedzial,2e udzielona zostanie odpowied2,2e w tym przypadku
nasza wtna jest wylqczona, a ponadto nie ma potwierdzenia co zostato zniszczone
i na jakq kwotq.

Wicestarosta - Krzyszlof Plochocki poinformowal, 2e w dniu B listopada br.
wpiynqta interwencja dotyczqca sytuacji p, mieszkanki DPS 5w. Jozefa
w Mieni. W zwiqzku z tym, ze dyrektor PCPR byl na urlopie pracownicy Centrum
wystqpili do dyrektora DPS Sw, Jozefa w Mieni o zlo2enie wyjasnien. Zostaly
poruszone dwa aspekty tj, kwestionowano sposob prowadzenia opieki nad p. 

I

ktora w niewyjasnionych okolicznosciach ulegta wypadkowi, zostala wywieziona do
szpitala i byta bez opiekuna prawnego ktorym jest p. . Wyjasnil, ze
rodzina kwestionuje postgpowanie, bo nie wiedzq jakie byty przyczyny tego wypadku.
Kwestionowany jest rowniez sposob odzywiania tej osoby i sposob pielqgnacji
Podnoszona jest rowniez kwestia postqpowania pani dyrektor w stosunku do
p , ktora miala utarczkg slownq na korytarzu,2e jej mqL oczernia pracg
personelu DPS.
P, Krzyszlof Plochocki powiedzial,2e w dniu dzisiejszym wptynqt dokument, jak odnosi
siq do tego rodzina oraz ze nie jest prawdq,2e rodzina nie interesowala siq tq osobq
Zarzut ze strony dyrektor jest taki, 2e rodzina nie przyjechala w nocy do szpitala,
Wyjasnil, 2erodzina na ile moze uczestniczy, aletez nie naleZy wymagac,2enaka2de
wezwanie ktoS z rodziny prrzerwie pracg i przy)edzie,
Wicestarosta zwrocii siq do dyrektora PCPR o wyjasnienie tej sytuacji. Dodaf, ze stan
tej osoby siq pogarsza, Podnoszona jest kwestia karmienia. Dodal, 2e je2eli ktoS nie
moze sam jesc naleZy go karmic.
Stwierdzil, ze p. pisze, ze chodzil do pielggniarek i pytal co sig stalo ikazda
z nich mowila co6 innegcl, w koricu poszedl do dyrektora, a powinien dostac jasnq
odpowiedz, a nie byc zwodzony.
Nastqpnie przekazal dyrel<torowi PCPR kopie dokumentow,
Starosta zwrocil sig do Wicestarosty, aby dokumenty wplywaly drogq oficjalnq.
Kolejno p. Krzysztof Ptochocki zwrocil siq do dyrektora PCPR, czy w sprawie smierci
p dalej prowadzone jest powstqpowanie prokuratora w celu wyjasnienia
przyczyn smierci, Dodat, ze pojawily siq rozbiezne informacje dotyczqce tego kiedy
osoba ta zostata zawieziona do szpitala,

Wicestarosta - Krzysztof Ptochocki poinformowal, 2e zostal ogtoszony wyrok
w sprawie p, Dodal, ze p. zlo2yla rowniez skargg do Sqdu
Pracy w sprawie mobbingu.



Zarzqd Powiatu powrocil do tematu nagrod z okazji Dnia Pracownika
Socjalnego - nagrody dla dyrektorow:
- dyrektor DPS ,,Jedlina" w Mieni - 3.500 zt
- dyrektor DPS w Kqtach - 3.500 zt
- dyrektor Domu Dziecka w Falbogach - 3.000 zl
- dyrektor PSDS w Minsku Maz. - 3.OOO zl
- dyrektor PCPR w Mirisku Maz. - 4.000 zl
Natomiast Srednia wysokosc nagrod dla pracownikow wyniesie '1.000 zl.
Zarzqd Powiatu jednogtosnie zaakceptowal powyzszE propozycjg.

Ad. 17
Zamkniqcie posiedzenia.

Starosta - Antoni Jan Tarczyriski

Wicesta rost a - Krzy sztof Ptochocki

Cztonkowie Zarzqdu'. t-ukasz Bogucki

Marek Pachnik

Piotr Wieczorek


